

PRESS RELEASE

TECHLIFE CAPITAL ACQUIRES EVOLUTIS GROUP A LEADER IN DESIGN AND MANUFACTURING OF ORTHOPEDIC IMPLANTS ACCOMPANIED BY ADAXTRA CAPITAL: A NEW STAGE IN THE ACCELERATION OF THIS INNOVATIVE EXPERT'S DEVELOPMENT

Paris, France, July 24th, 2023 – **TECHLIFE CAPITAL**, the investment fund specializing in the health and technology sectors, announces a controlling investment in the **EVOLUTIS Group**, an international expert in the design and manufacturing of orthopedic joint implants for the hip, shoulder, knee and hand, in association with **ADAXTRA Capital** and with the backing of the founder and the management team. This strategic transaction represents a major step forward for the Lyons area-based company and opens new prospects for its future development.

The **EVOLUTIS Group**, with consolidated sales of over €40 million in 2022 and a steady growth above 10%, generates almost 40% of its sales internationally and relies on a network of 45 distributors and three sales subsidiaries in France (Paris), Italy (Bologna) and India (Mumbai). Its expertise, sense of innovation, quality of production and controlled development have enabled the group to occupy a respected position in the orthopaedic prostheses market, particularly for the hip and shoulder, since it was founded in 1999 by Jean-Michel Peguet, Gérard Pélisson and Alain Meyer. These three visionaries were driven by one conviction: to put engineering and innovation at the service of patients' well-being. It's a vision that the group, which now employs nearly 200 people, shares with the **TECHLIFE CAPITAL** investment fund and **ADAXTRA Capital**.

Jacques Rossignol, Managing Partner of **TECHLIFE CAPITAL**, declares:

*"The orthopaedic prostheses sector is growing steadily worldwide, both in developed countries, where product and surgical innovations are making less invasive operations possible, and in developing countries, where the middle classes are expanding. This is a sector in which innovative French players such as the **EVOLUTIS Group** enjoy a high international reputation, backed up by the renown of the French school of orthopaedic surgery. We are delighted to invest in this expert and in its manufacturing site based in France, and to support the **EVOLUTIS Group** in accelerating its development, with a strong focus on patient well-being, innovation, exports and sustainable growth."*

Jean-Michel Peguet, Chairman of the **EVOLUTIS Group**, comments:

*"We are delighted to announce this new phase in our journey with **TECHLIFE CAPITAL**, the growth fund dedicated to healthcare and technology, accompanied by **ADAXTRA Capital**. Their strong network of relationships and financial resources will enable us to accelerate our growth in particular internationally and offer a wider range of products and services to our customers. We remain fully committed to our mission and core values and look forward to working closely with **TECHLIFE CAPITAL** and **ADAXTRA Capital** to achieve further milestones in the development of **EVOLUTIS**."*

François Parmentier, Managing Director of **ADAXTRA Capital**, adds: *"We are particularly enthusiastic about the prospect of working with such a high-quality management team and with **TECHLIFE CAPITAL**. The dynamic of the sector where the **EVOLUTIS Group** is focused, its positioning and its capabilities give us great confidence in the company's development potential."*

*The **EVOLUTIS Group** specializes in orthopedic solutions for the hip, shoulder, knee and hand, and has grown steadily since its creation in 1999, accelerating sharply in recent years. The group has 3 sales subsidiaries in France*

(Paris), Italy (Bologna) and India (Mumbai), and a network of over 45 distributors worldwide. By 2022, it had consolidated sales of over €40 million, with a workforce of almost 200.

More information can be found on www.evolutisfrance.com

TECHLIFE CAPITAL I is a growth equity fund specialising in the healthcare and technology industries, where it proactively identifies promising sector verticals that it investigates in depth (orthopaedic prostheses, essential medicines, cancer diagnostics, healthcare data management, biotech services, etc.). It then helps to structure these sectors by selecting and supporting ambitious companies in their transformation into European or even global leaders. TECHLIFE CAPITAL SAS is a management company approved by the French Autorité des Marchés Financiers, and has been awarded the Tibi label for Innovation Financing by the French Ministry of the Economy. EVOLUTIS is TECHLIFE CAPITAL's 8th investment after XPATH (cancer diagnostic services), FLASH THERAPEUTICS (production of biotechnological drugs for biotechs), MYDATA TRUST (patient data management for biotechs), MITEM PHARMA (pharmaceutical laboratory dedicated to Drugs of Major Therapeutic Interest), QUINTEN (AI and data science solutions for pharmaceutical laboratories), MAXXING (SaaS customer loyalty software) and CNSI (e-commerce solutions).

More information can be found on www.techlifecapital.com

Jacques ROSSIGNOL – Managing Partner / 06 81 48 36 22 – jacques.rossignol@techlifecapital.com

Grégoire CAYATTE – Managing Partner / 06 62 91 48 01 – gregoire.cayatte@techlifecapital.com

Jean-Max DEMIAUTTE – Associate / 06 45 74 33 24 – jmd@techlifecapital.com

**TECHLIFE CAPITAL RACHÈTE LE GROUPE EVOLUTIS
LEADER DANS LA CONCEPTION ET FABRICATION DE PROTHÈSES ORTHOPÉDIQUES
AVEC LE SOUTIEN D'ADAXTRA CAPITAL :
UNE NOUVELLE ÉTAPE DANS L'ACCÉLÉRATION DU DÉVELOPPEMENT DU GROUPE**

Paris, France, le 24 juillet 2023 – Le fonds d'investissement spécialisé dans les secteurs de la santé et des technologies **TECHLIFE CAPITAL**, associé au fonds **ADAXTRA Capital** et avec le soutien du dirigeant fondateur et de l'équipe de management, rachète le Groupe **EVOLUTIS**, acteur international spécialisé dans les implants articulaires orthopédiques pour la hanche, l'épaule, le genou et la main. Cette opération stratégique représente une étape majeure pour l'entreprise de la région lyonnaise et ouvre de nouvelles perspectives pour son développement futur.

Le Groupe **EVOLUTIS**, qui a atteint un chiffre d'affaires consolidé de plus de 40 millions d'euros en 2022 en croissance de plus de 20%, réalise près de 40% de ses ventes à l'international et s'appuie sur un réseau de 45 distributeurs et de trois filiales commerciales en France (Paris), en Italie (Bologne) et en Inde (Mumbai). Son expertise, son sens de l'innovation, la qualité de sa production et son développement maîtrisé ont permis au groupe d'occuper une place respectée dans le marché des prothèses orthopédiques, notamment sur la hanche et l'épaule, depuis sa création en 1999 par Jean-Michel Peguet, Gérard Pélisson et Alain Meyer. Ces trois visionnaires étaient animés par une conviction: celle de mettre l'ingénierie et l'innovation au service du bien-être des patients. Une vision que le groupe, qui emploie désormais près de 200 collaborateurs, partage avec le fonds d'investissement **TECHLIFE CAPITAL** ainsi qu'avec **ADAXTRA Capital**.

Jacques Rossignol, Managing Partner de **TECHLIFE CAPITAL**, déclare : « *Le secteur des prothèses orthopédiques connaît une croissance mondiale régulière, tant dans les pays développés avec des innovations produits et opératoires permettant des opérations de moins en moins invasives, que dans les pays en développement avec l'élargissement des classes moyennes. C'est un secteur où les acteurs français innovants comme le Groupe **EVOLUTIS** jouissent d'une très grande réputation à l'international s'appuyant sur la renommée de l'école française de chirurgie orthopédique. Nous sommes ravis d'investir dans cet expert et dans son site de production basé en France, et d'accompagner le Groupe **EVOLUTIS** dans l'accélération de son développement, avec un accent fort sur le bien-être patient, l'innovation, l'export et la croissance durable.* »

Jean-Michel Peguet, Président du Groupe **EVOLUTIS**, commente : « *Nous sommes ravis d'annoncer cette nouvelle phase de notre parcours avec **TECHLIFE CAPITAL**, le fonds français dédié à la santé et aux technologies, épaulé par **ADAXTRA Capital**. Leur solide réseau de relations et leurs ressources financières nous permettront d'accélérer notre croissance notamment à l'international et d'offrir une gamme de produits et services plus grande à nos clients. Nous restons pleinement engagés envers notre mission et nos valeurs fondamentales, et nous sommes impatients de collaborer étroitement avec **TECHLIFE CAPITAL** et **ADAXTRA Capital** pour franchir de nouvelles étapes dans le développement du Groupe **EVOLUTIS**.* »

François Parmentier, Directeur Général d'**ADAXTRA Capital**, ajoute : « *Nous sommes particulièrement enthousiastes à l'idée de travailler avec une équipe de direction de grande qualité et avec **TECHLIFE CAPITAL**. La solidité du secteur auquel s'adresse le Groupe **EVOLUTIS**, son positionnement et ses capacités nous rendent très confiants dans le potentiel de développement de l'entreprise.* »

Le Groupe EVOLUTIS est spécialisé dans les solutions orthopédiques pour la hanche, l'épaule, le genou et la main qui a connu une croissance régulière depuis sa création en 1999 avec une forte accélération ces dernières années. Le groupe comprend 3 filiales commerciales en France (Paris), Italie (Bologne) et Inde (Mumbai) et s'appuie sur réseau de plus de 45 distributeurs dans le monde. Il a réalisé en 2022 un CA consolidé de plus de 40 millions d'euros avec près de 200 collaborateurs.

Plus d'informations sur www.evolutisfrance.com

TECHLIFE CAPITAL I est un fonds d'investissement de growth equity spécialisé dans les industries de la santé et des technologies, où il identifie proactivement des verticales sectorielles porteuses qu'il investit en profondeur (prothèses orthopédiques, médicaments essentiels, diagnostic cancer, gestion des données de santé, services aux biotechs,...). Il contribue ensuite à structurer ces filières en sélectionnant et accompagnant des sociétés ambitieuses dans leur transformation en leaders européens voire globaux.

TECHLIFE CAPITAL SAS est une société de gestion agréée par l'Autorité des Marchés Financiers, qui a reçu le label Tibi du Financement de l'Innovation du ministère de l'Économie en France.

EVOLUTIS est le 8ème investissement de TECHLIFE CAPITAL après XPATH (services de diagnostic cancer), FLASH THERAPEUTICS (production de vecteurs lentiviraux en biotechnologie), MYDATA TRUST (gestion de données patients d'essais cliniques en biotechnologie), MITEM PHARMA (laboratoire pharmaceutique dédié aux Médicaments d'Intérêt Thérapeutique Majeur), QUINTEN (solutions d'IA et de data science pour les laboratoires pharmaceutiques), MAXXING (logiciel SaaS de loyauté clients) et CNSI (solutions d'e-commerce).

Plus d'informations sur www.techlifecapital.com

Jacques ROSSIGNOL – Managing Partner / 06 81 48 36 22 – jacques.rossignol@techlifecapital.com

Grégoire CAYATTE – Managing Partner / 06 62 91 48 01 – gregoire.cayatte@techlifecapital.com

Jean-Max DEMIAUTTE – Associate / 06 45 74 33 24 – jmd@techlifecapital.com